
 

Geachte raadsleden. 
 

Zojuist lees ik onder Collegenieuws week 7 "Wat het college heeft besloten" o.a.: 

Wijzigingsovereenkomst Groot Agteveld 

Voor Groot Agteveld is Leusden in 2009 een ontwikkelingsovereenkomst aangegaan 

met de Alliantie en Woningstichting Leusden. Om de afgesproken doelen te behalen 

wordt deze overeenkomst geactualiseerd met een wijzigingsovereenkomt waarin o.a. 

een aangepaste fasering is opgenomen. 
 

Ik veronderstel dat de aangepaste fasering betrekking heeft op de verkoop van de 5 

vrije kavels aan de Koningin Julianaweg vooruitlopend op de realisatie van fase 2 

vanaf 2018. 
 

Ervan uitgaande dat deze veronderstelling juist is heb ik de volgende vraag. 

Als antwoord op de brief d.d. 12 december 2013 van een aantal aanwonenden 

Koningin Julianaweg waarin verwoord is met een aantal ons inziens objectieve 

argumenten waarom de verkoop van kavels nu nog niet zou moeten plaatsvinden, 

ontvingen wij op 17 januari 2014 antwoord van het college waarin o.a. het volgende is 

opgenomen. 

"Vanwege bouwlogistieke en planeconomische redenen kiezen de Alliantie en 

Woningstichting Leusden er nu voor verkoop van deze kavels en daarmee inkomsten, 

in de planning naar voren te halen. De gemeente stemt hiermee in omdat tegelijkertijd 

ook gestart wordt met de 22 sociale huurwoningen en 22 

starters/seniorenappartementen fase 1". 
 

Wat is de verklaring dat de gemeente al op 17 januari instemt met de verkoop van de 

kavels en in week 7 de overeenkomst met de Alliantie en Woningstichting Leusden 

actualiseert waarin een aangepaste fasering is opgenomen? 

 

In de pers is op verschillende momenten aandacht besteed aan deze kwestie (AD 09-

01-2014/Leusder Krant 15.01.2014). Er is o.a. geschreven dat de fracties nog maar 

zelden zo unaniem van mening waren dat het afwijken van de voorgenomen fasering 

niet acceptabel zou zijn. 
 

Wanneer de veronderstelling juist is dat het collegebesluit aanpassing fasering 

betekent dat de verkoop door kan gaan dan rijst de vraag wat de invloed is van de 

gemeenteraad op de besluitvorming van het college. 

Ik heb de ontwikkelingen in deze aangelegenheid gevolgd en heb geen informatie 

waaruit ook maar iets van gemeenteraadsbemoeienis blijkt. 
 

Het moet voor u als gemeenteraadsleden duidelijk zijn dat Achterveldse burgers de 

gang van zaken niet meer kunnen volgen indien de raad eerst tegen een ontwikkeling 

is en dat het college totaal anders besluit en de bewoners daarna niets meer vernemen. 
 

In de politiek is steeds het begrip "transparantie" aan de orde. In deze 

aangelegenheid is dit begrip helaas ver te zoeken. 
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